
PROTOKÓŁ NR LII/14 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 24 września 2014 r. 
 
Sesja trwała od godz. 14.05 do godz. 14.40. 
  

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 12, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Pani Jadwiga Melcher, Pani Zofia 
Pilarska i Pani Aneta Urbańska. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
- Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
- Zbigniew Gałązka   - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
- Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin, 
- Emilia Rajewska   - Skarbnik Gminy Żychlin,  
- Waldemar Kardasz  - Radca prawny, 
- Radni Rady Powiatu w Kutnie,                                                                                                                                         
- Kierownicy Referatów Urzędu Gminy,  
- Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
- mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 

Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej oraz Radnych Rady Powiatu, 
Burmistrza – Pana Grzegorz Ambroziaka, Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, 
Skarbnika i Sekretarza Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników 
Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe 
osoby przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian. 
  
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia porządku obrad. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało - 12 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
  
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania i wolne wnioski. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2014 rok, 
b) zmiany Uchwały Nr XXX/154/12 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 5 grudnia 2012 r.    

w sprawie podziału Gminy Żychlin na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 
numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

c) wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonych praw rzeczowych w postaci  
służebności przejazdu i przechodu, obciążających nieruchomość stanowiącą 
własność Gminy Żychlin. 

4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 r. wraz z informacją                   
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 
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5. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2014 r. następujących 
jednostek: 
a) Samorządowego Zakładu Budżetowego, 
b) Żychlińskiego Domu Kultury, 
c) Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej.  

6. Informacja dotycząca organizacji roku szkolnego 2014/2015 w placówkach oświatowo-
wychowawczych. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 17 czerwca 2014 r. do   
12 września 2014 r.  

8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
9. Sprawy różne. 

10. Przyjęcie Protokołu Nr XLIX/14 z dnia 26 czerwca 2014 r., Protokołu Nr L/14 z dnia 9 lipca 
2014 r. i  Protokołu Nr LI/14 z dnia 12 sierpnia 2014 r.   

11. Zakończenie obrad. 
 
 
Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków. 
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady  -   
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność. 
 
Roman Ambroziak – Sołtys Sołectwa Tretki – zapytał, kiedy będzie rozpoczęta budowa 
wodociągu, z miesiąca na miesiąc sprawa budowy się odciąga. Ostatnio otrzymał informację, 
że nie wiadomo, czy na pewno będzie ta inwestycja wykonana w tym roku. 
Prosi również o wycinkę krzaków przy drodze powiatowej. Obecnie są tak bardzo zarośnięte 
pobocza krzakami, że nie mogą się minąć dwa samochody.  
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – odpowiadając na zapytania – niestety 
jest opóźnienie w inwestycji budowy wodociągu, gdyż cały czas nie mamy informacji                       
z Urzędu Marszałkowskiego, czy otrzymamy środki na tę inwestycję. Informuje, że będziemy 
robić wszystko, aby ten wodociąg powstał jeszcze w tym roku. 
Wycinka krzaków przy drodze powiatowej – spróbujemy przymusić Starostwo Powiatowe do 
wycinki krzaków przy tej drodze, jeśli się to nie uda, będziemy robić to we własnym zakresie. 
 
 
Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2014 rok, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 
rok. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 rok. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2014 rok. 
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Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 rok 
głosowało   - 11 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   1 radny. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr LII/286/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) zmiany Uchwały Nr XXX/154/12 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 5 grudnia 2012 
r. w sprawie podziału Gminy Żychlin na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 
numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXX/154/12 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 5 grudnia 2012 r.    w sprawie podziału Gminy 
Żychlin na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 
obwodowych komisji wyborczych. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rozwoju 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/154/12 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 5 grudnia 2012 
r. w sprawie podziału Gminy Żychlin na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 
granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XXX/154/12 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 5 grudnia 2012 r. w sprawie podziału 
Gminy Żychlin na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 
obwodowych komisji wyborczych. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/154/12 Rady Miejskiej                
w Żychlinie z dnia 5 grudnia 2012 r. w sprawie podziału Gminy Żychlin na stałe obwody 
głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr LII/287/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonych praw rzeczowych w postaci  
służebności przejazdu i przechodu, obciążających nieruchomość stanowiącą 
własność Gminy Żychlin. 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie ograniczonych praw rzeczowych w postaci  służebności przejazdu i przechodu, 
obciążających nieruchomość stanowiącą własność Gminy Żychlin. 
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OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rolna                  
(5 głosami „za”, Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonych praw rzeczowych                    
w postaci służebności przejazdu i przechodu, obciążających nieruchomość stanowiącą 
własność Gminy Żychlin. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na ustanowienie ograniczonych praw rzeczowych w postaci  służebności przejazdu i 
przechodu, obciążających nieruchomość stanowiącą własność Gminy Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonych 
praw rzeczowych w postaci  służebności przejazdu i przechodu, obciążających 
nieruchomość stanowiącą własność Gminy Żychlin 
głosowało   - 11 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych, 
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu (radny Józef Kowalski). 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr LII/288/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 
Do p-tu 4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 r. wraz 
z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała opinię RIO w sprawie informacji o przebiegu wykonania 
budżetu gminy za I półrocze 2014 r. 
Następnie poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do informacji                          
o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 r. wraz z informacją                                  
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja 
Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) przyjęły informację o przebiegu 
wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014r. wraz z informacją o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej.  
 
Do informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 r. nie zgłoszono 
żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu 
gminy za I półrocze 2014 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej. 
 
Za przyjęciem informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 r. wraz           
z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej  
głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację o przebiegu wykonania 
budżetu gminy za I półrocze 2014 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej.  
 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 5. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2014 r. 
następujących jednostek: 
 

a) Samorządowego Zakładu Budżetowego, 
 
Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Samorządowego Zakładu 
Budżetowego o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2014 r. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) Żychlińskiego Domu Kultury, 
 
Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Żychlińskiego Domu 
Kultury o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2014 r. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej. 
 
Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Miejsko - Gminnej Biblioteki 
Publicznej o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2014 r. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 6. Informacja dotycząca organizacji roku szkolnego 2014/2015 w placówkach 
oświatowo-wychowawczych. 
 
Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację dotyczącą organizacji roku 
szkolnego 2014/2015 w placówkach oświatowo-wychowawczych. 
 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 

Do p-tu 7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                         
17 czerwca 2014 r. do 12 września 2014 r. 
 
Do sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 17 czerwca 2014 r. do 
12 września 2014 r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                      
17 czerwca 2014 r. do 12 września 2014 r. głosowało - 12 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Do p-tu 8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
 
Odpowiedzi na zapytania zostały udzielone w punkcie 2 porządku obrad – „Zapytania i wolne 
wnioski.” 
 
 
Do p-tu 9. Sprawy różne. 
 
Krzysztof Falkowski – zapytał o projekt „Mały Mistrz” – czy przyszły już jakieś pomoce                     
w ramach tego projektu, czy będą organizowane zajęcia wychowania fizycznego w młodszych 
klasach? 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – na ten czas zajmujemy się sprawami 
organizacyjnymi, z tego, co mu wiadomo nauczyciele wyjechali na szkolenia. Tak więc 
konkretne działania będą realizowane prawdopodobnie po bloku szkoleniowym. 
 
Matylda Jakubowska-Czaja – zapytała, czy modernizowana sala gimnastyczna dla SP nr 1 
będzie mogła być udostępniana dla mieszkańców, czy będzie ona otwarta popołudniami? 
Chciałaby wiedzieć, jak będzie wyglądało funkcjonowanie tej sali.  
 
Grzegorz Ambroziak – kierownikiem jednostki odpowiedzialnym za salę jest Pan Dyrektor 
Jacek Dysierowicz i to Pan Dyrektor ma przedstawić pomysły na funkcjonowanie tej sali.  
 
Agnieszka Liwarska – zapytała, czy wiadomo kiedy można się spodziewać wycinki krzaków 
w Grabowie od ul. Górskiej do 2 zakrętów? 
 
Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin – część wycinki w tamtym rejonie 
wykonywała Spółka „Mig-Ma”, pozostałe prace zostaną wykonane przez pracowników z robót 
publicznych. 
 
Rafał Zajączkowski – zapytał,. czy wpłynęły jakieś oferty na zakup mieszkań w budynku 
zakupionym od TBS? 
 
Grzegorz Ambroziak – na razie są oferty ustne, natomiast przetarg na zakup mieszkań 
odbędzie się w dniu 27-28 października 2014 r., wadium można wpłacać do 25 października 
2014 r. w wysokości 5% wartości mieszkania. 
 
Matylda Jakubowska-Czaja – zapytała, czy można byłoby zmienić czas zapalania się latarni 
na terenie miasta – proszą o to mieszkańcy osiedla. Poinformowała, że nie pali się latarnia na 
placu zabaw Danone a latarnia przy śmietnikach raz się pali, raz nie. Latarnia przy śmietniku 
jest na tyle ważna, gdyż często śmietnik ten jest podpalany. 
 
Grzegorz Ambroziak – jeszcze nie dokonano zmiany czasu na zegarach, czas ten jest 
zmieniany tylko 2 razy w ciągu roku, gdyż są to dość duże koszty dla gminy. 
 
Paweł Wachowiak – zapytał, czy plac zabaw w Dobrzelinie został naprawiony? 
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Grzegorz Ambroziak – wszystkie place zabaw były sukcesywnie naprawiane, tak więc na 
pewno i plac zabaw w Dobrzelinie został naprawiony. 
 
Przewodnicząca Rady – zgłaszają się do niej rodzice informując, że plac zabaw przy Szkole 
Podstawowej nr 2 jest w złym stanie. 
 
Grzegorz Ambroziak – Pan Dyrektor placówki zobowiązał się do wykonania napraw na placu 
zabaw przy szkole. 
 
Waldemar Bartochowski – odczytał odpowiedź do sołtysa sołectwa Pasieka – Pana 
Stanisława Szymańskiego w sprawie siedziby lokalu wyborczego dla sołectw Pasieka, 
Sokołówek informujące o tym, że w obecnym stanie prawnym brak jest możliwości 
przeniesienia lokalu wyborczego dla tych sołectw. 
Następnie odczytaną odpowiedź przekazał na ręce Pana Sołtysa.  
 
Stanisław Szymański – Sołtys Sołectwa Pasieka – nie satysfakcjonuje go taka odpowiedź. 
Skoro nie ma możliwości zmiany siedziby lokalu wyborczego to proponuje, aby może 
zorganizować jakiś dojazd w postaci kursu autobusu do lokalu wyborczego do Grabowa. 
 
Grzegorz Ambroziak – znamy przyzwyczajenia mieszkańców, ale ze względu na zmianę 
przepisów wprowadzającą jednomandatowe okręgi wyborcze, musieliśmy zmienić granice 
okręgów, a tym samym doszło do zmiany obwodów głosowania. Nie był to ani wymysł Rady, 
ani Burmistrza, że doszło do takiej sytuacji. Nie można łączyć terenu wiejskiego z miastem, 
tak jak było to poprzednio. Zmiany lokalowe są również na terenie miasta. 
 
 
Do p-tu 10. Przyjęcie Protokołu Nr XLIX/14 z dnia 26 czerwca 2014 r., Protokołu Nr L/14    
z dnia 9 lipca 2014 r. i  Protokołu Nr LI/14 z dnia 12 sierpnia 2014 r.   
 
Do przedłożonych protokołów nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołów. 
 
1. Za przyjęciem Protokołu Nr XLIX/14 z dnia 26 czerwca 2014 r. 

głosowało  -  11 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
1 radny nie głosował. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
2. Za przyjęciem Protokołu Nr L/14 z dnia 9 lipca 2014 r. 

głosowało  -  11 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
1 radny nie głosował. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 

 
3. Za przyjęciem Protokołu Nr LI/14 z dnia 12 sierpnia 2014 r. 

głosowało  -  12 radnych, 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
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Do p-tu 11. Zakończenie obrad Sesji. 
 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział     
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła LII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska 
 
 
 
Protokolant: 
 
M. Charążka 
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